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NOVINARKA: Gospod Janša, doktor Drnovšek je bil danes v izjavi zelo kritičen do vlade. Meni, da je afera 
SOVA napad na SOVA kot institucijo, ter da gre pri tem tudi za diskreditacijo predsednika države. Kako 
komentirate to? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dober večer. Vlada je dolžna poskrbeti za to, da izvršilna oblast 
deluje zakonito. Še posebej je dolžna poskrbeti za to, da vladne službe delujejo zakonito. Ker so se ob 
obravnavi poročila o SOVA pojavili sumi, da se tam dogajajo nezakonitosti, je bila ustanovljena delovna 
skupina, ki pomaga novemu direktorju, da stvari razčisti. Ta delovna skupina se ne ukvarja s predsednikom 
države, niti z njegovim uradom. V nobenem poročilu predsednik države niti omenjen ni. Res pa je, da se je pri 
preiskavi t.i. črnega fonda - se pravi fonda, ki sploh ne bi smel obstajati, ker nima zakonite podlage - odkrila 
dokumentacija, ki nakazuje, da se je del tega črnega denarja porabil tudi za usluge, ki jih je naročil urad 
predsednika države. Tako da ni niti vlada, niti ta delovna skupina, kriva za to, da se je to dogajalo v letu 2005. 
Nihče s strani delovne skupine ali pa z moje strani ali strani mojega kabineta za te stvari ni vedel. 
 
NOVINARKA:  Vlada je pokazala tudi nekaj dokumentov. Verjamete vi v pristnost teh vseh dokumentov? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  Vse tisto, kar je vlada sprejela v poročilih, ki jih je predlagala ta 
delovna skupina in vsa dokumentacija, ki je temu priložena, je stoprocentno verodostojna. Odkrito je bilo veliko 
stvari. To, o čemer se zdaj govori, je neka ura, letalska karta itn.. To so res malenkosti in banalnosti. 
Odmevajo zaradi teh imen, ki so posredno vpletena. Drugače pa je to zelo majhen del doslej odkritih 
nezakonitosti oziroma nepravilnosti. V teh poročilih so navedene samo stvari, ki so stoprocentno dokazljive. 
Dokazljive tudi na sodišču, ravno zato, ker gre za občutljivo stvar in ker ni možno vsakemu viru verjeti. Tako da 
preden damo neko dokončno oceno, kdaj bo možno to situacijo razrešiti in kdaj bo možno tudi dokončno 
odgovoriti na vprašanje, kolikšen je bil obseg teh zlorab in nezakonitosti v SOVA, bo potrebno še veliko dela. 
Tudi nekaj časa bo to delo terjalo. Vendar je vlada odločena, da vzpostavi zakonito stanje. To bomo naredili, 
pa tudi, če bo trajalo eno leto. 
 
NOVINARKA: Je pa danes svet stranke SDS, ki ima 240 članov, dal podporo kandidaturi Lojzeta Peterleta za 
predsednika države. Soglasna je bila ta podpora. Zakaj pravzaprav niste šli s svojim kandidatom? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kot veste, je Slovenska demokratska stranka že za prejšnje 
predsedniške volitve podprla kandidatko, ki je kandidirala na podoben način, kot kandidira gospod Peterle. Ko 
je šlo za vsebinske razloge, ki so vodili stranko k podpori gospodu Peterletu, smo se pogovarjali predvsem o 
njegovi verodostojnosti glede na njegovo vlogo v času slovenske osamosvojitve. Izhajali pa smo tudi iz 
potrebe, ki jo ima v tem trenutku Slovenja. Ta potreba je zagotovo verodostojen kandidat, verodostojen 
navzven in navznoter, ki bo lahko predsedniško funkcijo opravljal povezovalno in ki bo tudi državo lahko 
dostojno predstavlja tako doma kot na tujem. 
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